
 

25 February 2020 

SCHOOL CLOSURE BY ORDER OF THE MINISTRY OF EDUCATION 

Dear Parents/Guardians, 

Please note that the school will be closed starting tomorrow (Wednesday, February 26th) and will reopen 
on Tuesday, March 24th, 2020.  This is based on the direct instruction from the Ministry of Education that 
all schools in the Kurdistan region must close as a precautionary measure. 

The remaining Term 2 final exams will be cancelled.  None of these cancelled Term 2 final exams will be 
rescheduled.  We will send you further information later about how the results will be redistributed for 
the end-of-term results.  Students will not be penalized due to these cancelled exams. 

We will send regular updates via SMS, the school website and the SDP portal, so please check these 
regularly.   

All school administrators will be reachable via email during the school closure. 

 أولياء الأمور الأعزّاء،

ة ووقائيّة،بناءً على توجيهٍ مباشرٍ من قبل وزارة الترّبية والتعّليم إلى كافةّ مدارس إقليم كوردستان كخطوةٍ احتياطيّ   

2020آذار  24بها في وستفتح أبوا 2020شباط  26م بأنّ المدرسة سوف تغلق أبوابها اعتبارًا من يوم غد الأربعاء الموافق نودّ إعلامك  

فيها أخرى نوضّح لكم كم برسالةٍ وستلُغى ما تبقّى من الامتحانات النّهائيّة للفصل الثاّني، ولن يخُتبر الطّالب فيها مرّةً أخرى. سوف نوافي
م الدّرجات النّهائيّة للفصل الثاّنيّ.كيفيّة تقسي  

والموقع الالكترونيّ للمدرسة. لذا نرجوا أن تبقوا على اطلاعٍ متواصل.  SMSسنبقى على تواصلٍ معكم عبر 

  كما يمكنكم التوّاصل مع إدارة المدرسة عير البريد الالكتروني خلال فترة الإغلاق.
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